
國立中科實驗高級中學雙語部暨國小部招生說明及體驗活動 (中文) 

IBSC & NEHS Elementary Department Admission Briefing and Experience Day 

【活動資訊 Event Info.】 

時間：114年 6月 11日(三)13:15-16:30 

集合地點：國立中科實驗高級中學 行政大樓前廣場 

活動流程： 

13:15-13:30 報到 

13:30-14:40 闖關活動(升小一至小三)及課程體驗(升小四及以上)  

14:40-15:20 校園巡禮 

15:20-16:15 招生說明會(課程及學校特色說明) 國小部地點：國際會議廳 

16:15-16:30 賦歸 

注意事項： 

1.校園內不提供停車，請家長妥善規劃交通方式，敬請見諒。 

2.每組家庭限定至多兩位家長陪同。 

3.闖關活動及課程體驗報名組數限額 130組，額滿為止。 

4.可單獨報名校園巡禮及招生說明會。 

5.務必事先報名，以利主辦單位安排場地。 

6.學校保留最後參加對象及活動更改相關權利。 

【入校動線：東側門步行入校】 

再次提醒：校內不開放停車，請妥善安排您的交通方式，由於原校門施工中暫不開放，以下為步行

入校動線，一律自東側門進入，進入後右轉向前走，報到處設於左側(行政大樓前)： 

 



 

【汽機車停車資訊】 

由於參加人數眾多，學校周邊停車空間有限，以下提供中科園區內周邊汽機車停車場資訊，步行入

校約 15分鐘，敬請家長善加利用。 

(1) 科雅東路一停車場。 

(2) CITY PARKING 城市車旅停車場 (中科停二)。 

最新停車資訊和即時剩位查詢請參考：https://e-traffic.ctsp.gov.tw/traffic/ParkingLot 

  

【臨時停車乘客下車處】 

若您讓家人先下車步行入校，再由另一位家長前往停車，請參考以下建議臨停位置： 

亦可參考連結有詳細說明：https://pse.is/7n5yuc 

 

 

https://e-traffic.ctsp.gov.tw/traffic/ParkingLot
https://pse.is/7n5yuc


國立中科實驗高級中學雙語部暨國小部招生說明及體驗活動 (英文) 

IBSC & NEHS Elementary Department Admission Briefing and Experience Day 

(English version) 

Date & Time: Wednesday, June 11, 2025, 13:15–16:30 

Meeting Point: Plaza in front of the Administration Building, National Experimental High School at 

Central Taiwan Science Park 

Event Schedule: 

• 13:15–13:30 Registration 

• 13:30–14:40 Interactive Stations (for students entering G1–G3) & Trial Classes (for students 

entering G4 and above) 

• 14:40–15:20 Campus Tour 

• 15:20–16:15 Admission Briefing (Program and School Features):3F conference room, 

administrative building. 

• 16:15–16:30 Dismissal 

Important Notes: 

1. On-campus parking is not available. Parents are kindly asked to arrange transportation 

accordingly. 

2. Each family may be accompanied by up to two parents/guardians. 

3. Registration for the interactive stations and trial classes is limited to 130 families on a first-

come, first-served basis. 

4. Participants may choose to register only for the campus tour and admission briefing. 

5. Advance registration is required for venue planning purposes. 

6. The school reserves the right to determine final participation eligibility and make changes to 

the event if necessary. 

 

 

 

 

 

 

 

( See next page for more.) 



Entrance Route: Enter on Foot via East Gate 

Reminder:  

1. On-campus parking is not available. Please plan your transportation accordingly. 

Due to construction at the main gate, all participants must enter through the East Gate. After 

entering, turn right and walk straight.  

2. The registration area is located on the left, in front of the Administration Building. 

 

 

Parking Information 

Nearby parking is limited. Please use the following lots within CTSP (about 15 minutes’ walk to 

campus): 

1. Keya East Road Parking Lot 1 

2. CITY PARKING (CTSP Lot 2) 

For real-time availability, visit: https://e-traffic.ctsp.gov.tw/traffic/ParkingLot 

Drop-off Area please refer to the suggested drop-off points here: https://pse.is/7n5yuc 

 

https://e-traffic.ctsp.gov.tw/traffic/ParkingLot
https://pse.is/7n5yuc

